
Referat fra generalforsamling i Epilepsiforeningen, 

Kreds Bornholm d 9.2.2023 i Hasle Bytings lokaler 

 

Formand Peter Vomb bød velkommen.  

 

Valg af dirigent. Jan Thunberg, som kunne konstatere, generalforsamlingen var lovligt 

indvarslet. 

 

Godkendelse af dagsordenen. Godkendt. 

 

Valg af referent. Dorte Konradsen 

 

Valg af stemmetællere. Tove Mogensen og Sine Westh 

 

Bestyrelsens beretning. Fremlagt af Peter. Blev enstemmigt vedtaget. I beretningen kom 

Peter ind på, der på Bornholm er kommet 6 nye medlemmer i forbindelse med foreningen 

60 års jubilæum, og tiltaget om at kunne melde sig ind til en jubilæumspris af 60 kr. Vi er 

nu oppe på 52 medlemmer på Bornholm. 

 

Regnskab. Fremlagt af Mia. Blev enstemmigt vedtaget. 

 

Drøftelser af aktiviteter i kredsen. Aktivitetsplan for 2023 gennemgået.  

Generalforsamling dags dato 

Værftet 13.5. mellem 10-12 

Rovfugleshow 3.6. kl. 10 

Revy i Kyllingemoderen 30.6. (tilføjet) 

Bornholmertur 6.-9.9. sammen med kreds Kbh, Sydsjælland og Midt-vest Sjælland. Man 

har lejet Hasle Feriepark. Der vil være en særlig pris for bornholmere, der ønsker at 

deltage i et dagsprogram. 

Gert Rune 12.9. kl. 19 



Jule minigolf 30.11. kl. 16.45. Der vil være spisning med en ikke fastlagt egenbetaling for 

deltagelse. 

Besøg af Epilepsiforeningens sygeplejerske Camilla Skødt Jørgensen. Dato følger 

Efter konstituering af ny bestyrelse vil man hurtigst muligt planlægge aktiviteter for 

2024, så der kan søges midler. 

 

Budget. Mia gennemgik budgettet og resultatet blev taget til efterretning. Til information vil 

man ende året med et estimeret underskud på 8.200 kr., hvilket ikke er et økonomisk 

problem. 

 

Valg af bestyrelse – herunder fastsættelse af antallet af bestyrelsesmedlemmer. 

Bestyrelsen indstiller til at gå fra 7 til 5 bestyrelsesmedlemmer. Godkendt. 

På valg er Liselotte Jensen (ønsker genvalg).  

Mia Rømer (ønsker genvalg).  

Gitte Valentin Kofod, som ikke stiller op som B-medlem, men som suppleant. 

Anita Jensen og John Westh stillede op som kandidater. 

Der var kampvalg og stemmetællerne blev brugt. 

Liselotte Jensen, Mia Rømer og John Westh blev valgt til bestyrelsen. 

 

Valg af suppleanter. Bestyrelsen indstiller til at finde 2 suppleanter. 

Opstillede er; Gitte Valentin Kofod, Anita Jensen og Morten Jensen. 

Igen måtte stemmetællerne i gang. Valgte blev Gitte Valentin Kofod og Morten Jensen. 

 

Valg af revisor. Jan Thunberg 

 

Behandling af indkomne forslag. For første gang nogensinde var der kommet et forslag, 

hvilket formanden Peter Vomb takkede inderligt for. Anita Jensen havde foreslået, 

foreningen lavede en kørselsordning med Gudhjem bus i forbindelse med arrangementer. 

Der skulle så laves en egenbetaling på f,eks, 50 kr. Ved at gør det, ville alle medlemmer 

kunne komme til de arrangementer, de ønskede i løbet af året – uanset hvor på øen, det 

blev afholdt. 

Ideen er rigtig god, men man valgte at forsøge med en kørselskoordinator ved kommende 

arrangementer. Det afprøves et år, og vil så blive taget op igen.          ( Referent:  Dorte) 


